
Protokół nr 3/2019 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 13 września 2019 r. 

 

W posiedzeniu w dniu 13 września 2019 r. udział wzięli: 

1. Mateusz Szerlowski – Przewodniczący Komisji 

2. Mateusz Kołacki – Wiceprzewodniczący Komisji 

Celem wyjazdowego spotkania komisji było sprawdzenie stanu przygotowania szkół do roku 

szkolnego 2019/2020. W dniu 13 września członkowie komisji odwiedziła Zespół Szkół  

w Gogolewie, Zespół Szkół w Motarzynie i Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy 

Kaszubskiej. 

Zespół Szkół w Gogolewie 

W budynku szkoły przeprowadzony został remont korytarza i holu, we wszystkich klasach 

zostało wymienione oświetlenie. W przedszkolu w Borzęcinie zostały wymienione wykładziny 

i meble. 

Potrzeby szkoły: 

- remont toalet na parterze 

- monitoring (głównie zewnętrzny) 

- remont posadzek w całym budynku 

- prośba o przeniesienie altany z terenu przedszkola w Borzęcinie 

Zespół Szkół w Motarzynie 

W klasach zamontowano 3 nowe tablice interaktywne, szkoła jest w trakcie uruchamiania 

pracowni językowej. Wymieniona została nawierzchnia podłóg zgodnie z zaleceniami organów 

kontrolujących. 

Potrzeby szkoły: 

- wymiana sprzętu komputerowego na nowy 

- wymiana nawierzchni schodów na terakotę 

- dostosowanie budynku przedszkola do wymagań p.poż. (w trakcie realizacji) 

- remont/ stworzenie nowego boiska wielofunkcyjnego przy budynku szkoły 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej 

W budynku B przeprowadzony został remont sal lekcyjnych. W budynku A remont klas na 

poddaszu obejmujący także naprawę stolarki okiennej. 

Potrzeby szkoły: 

- wykonanie płotu za budynkiem B 

- zabezpieczenie okna na korytarzu w budynku B (brak kraty) 

- monitoring zewnętrzny (budynek B) 



- wymiana komputerów (szkoła i przedszkole) 

- wymiana ogrodzenia w przedszkolu 

- remont 4 sal i korytarza na parterze w przedszkolu 

- problem z nawierzchnią na hali sportowej 

 Komisja Spraw Społecznych wyraziła wdzięczność dyrekcji szkół za wysiłek włożony  

w poprawę warunków panujących w szkołach, poświęcony czas na omówienie problemów, które 

im towarzyszą na co dzień.  Realizacja przedstawionych potrzeb, powinna stopniowo podnosić 

poczucie bezpieczeństwa, a także poszerzać ofertę edukacyjną w naszych szkołach.  

 

Przewodniczący 

        Komisji Spraw Społecznych 

/-/Mateusz Szerlowski 


